
OBČNIZBOR DRUŠTVA UPOKOJENCEV

Na Taboru niso zapečkarji
Društvo upokojencev na Taboru je pred dnevi lia

letnem občnem zboru obravnavalo poslovanje druš-
tva v preteklem obdobju. Rezultatidela društva so bili
očitni, saj so načrtovano delo opravlli skoraj v celoti.

V društvo, ki zajema ob-
/nočji krajevne skupnosti Ta-
bor in Ledina, je včlanjenih
716 upokojencev. Po nekate-
rih podatkih pa je število upo-
kojencev precej večje, saj se
vrti okoli 1400. Poprečna sta-
rost članov je 73 let, mlajših,
pod 60 let je samo 48 članov,
ki so invalidski upokojenci -
težji invalidi.

Velika želja društva je, da bi
vključili v članstvo tudi te
neevidentirane upokojence.
Nekoliko večji pritok novih
članov je bil v lanskem letu.
Nove hotelske zmogljivosti v
Izoli so bile povod, da se je
vključilo v društvo še 64 no-
vih članov, v letošnjem pa na-
daljnjih 24.

Poročila in razprava udele-
žencev občnega zbbra sta po-
kazala, da se društvo nenehno

trudi in išče novo vsebino in
metode dela, ki bi svoje člane
čim bolj povezovale v raznih
aktivnostih in reševanju druž-
benih ter osebnih težav. Kot
doslej si bodo tudi v prihod-
nje prizadevali, da poleg stan-
dardnih dejavnosti, rekreaci-
je, izletništva in drugega f izič-
nega udejstvovanja, najdejo
in pomagajo pri ustvarjanju
novih oblik za zadovoljitev
svojega članstva.

»Nikakor pa ne gre prezreti
dejstva, da živita v našem
okolju dve skupini upokojen-
cev«, opozarja predsednik
društva Milan Podobnik.
»Prva skupina do približno
sedemdesetih let starosti želi
živeti in delovati aktivno, svo-
je izkušnje pa prenašati na
mlajše. Poleg tega si želi tudi
več družabnosti in zabave. V

drugo skupino sodijo starost-
niki - teh je večina - nad se-
demdeset let. Le-ti so po za-
konu narave slabotnejši in
manj samostojni, pri tem pa
prikrajšani v mnogočem.
Prav ta skupina upokojencev
potrebuje večjo družbeno po-
moč in pozornost. 2al mora-
mo ugotoviti, da je pomoč od-
govornih dejavnikov vse
manjša, v nekaterih primerih
je pa sploh ni!« ugotavlja ob
koncu svojega poročila pred-
sedujoči.

Udeleženci občnega zbora
so se živo zanimali tudi za
druga vprašanja. Zakon o po-
kojninskem zavarovanju, po-
trošniški sveti, stanovanjske
zadeve in zadeve s področja
komunale ter varstva okolja
so bili predmet razprave, ki
najbolj zanimajo člane druš-
tva.

Občni zbor je bil končan s
skromno pogostitvijo udele-
žencev.
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